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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem képes a kormány az alapvető 
közszolgáltatások biztosítására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Lakossági megkeresés útján a napokban eljutott hozzám az a megdöbbentő információ, miszerint a 
Tamási közigazgatási területén belül található Adorján Újtelep nevű településrészen (Adorján utca, 
Öreghegye, Kobakhegy) nem biztosított az ivóvízellátás az ott élők számára. A helyi lakosok egy 
petícióval fordultak Tamási polgármesteréhez, amiben arra kérték, hogy segítsen megoldani ezt a 
problémát, valamint biztosítsa az ott élők számára, hogy heti legalább négy alkalommal egészséges 
ivóvizet kaphassanak legalább lajtoskocsik által. A petíció süket fülekre talált és úgy látszik, hogy a 
polgármestert nem érdekli, hogy a településen élő mintegy 50 ember, köztük gyermekek és idősek 
számára nem megoldott az, hogy a legnagyobb nyári kánikulában egészséges ivóvízhez jussanak.

A következő kérdésekre szeretnék választ kapni miniszter úrtól:

Hogy lehet az, hogy ma Magyarországon, amikor önök a vidék felzárkóztatásáról és a gazdaság 
szárnyalásáról beszélnek, még mindig vannak olyan települések, ahol családok tucatjai nem jutnak 
egészséges ivóvízhez?

Ez a fent említett probléma, lakossági panasz eljutott már önökhöz, vannak erről információi a 
kormánynak és ha igen, miért nem tesznek semmit a megoldás érdekében?

Amennyiben nem jutott el önökhöz ez a probléma, akkor azért egyértelműen Porga Ferenc, Tamási 
Fideszes polgármestere okolható, lesz-e ennek bármilyen következménye rá nézve?

Végezetül pedig a kérdésem az, hogy számíthatnak-e az Adorján Újtelepen élő emberek a kormány 
segítségére ebben a kérdésben?



Várom válaszát!

Dr. Keresztes László Lóránt
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